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مهدی دوستی استاندار هرمزگان در آیین آغاز عملیات 
اجرایی ســاخت ۱۵ هزار واحــد طرح نهضت ملی 
مسکن بندرعباس گفت: طرح ملی مسکن از ابتدا جزو 
وعده های دولت به مردم بود که اگر بخواهیم نســبت 
به این وعده ها صادق باشــیم باید تمامی توان خود را 

بکار گیریم.
وی ادامه داد: ضمن اینکه بخشی از مسکن مهر خاتمه 
نیافته و دولت قبل اعتقادی به مسوولیت دولت در این 
زمینه نداشت و بارها از زبان وزرای آن دولت گفته شد 

اعتقادی به مسکن مهر و ساخت مسکن ندارند.
رئیس شورای مسکن هرمزگان بیان کرد:  دولت سیزدهم 
با درک درســت از مشکل های مردم به این جمع بندی 
رسید که باید کاری برای مسکن مردم کرد و طرح چهار 

میلیون مسکن در چهار سال مطرح شد.
دوستی خاطر نشان کرد: این طرح هم بسیار بزرگ بوده 
که اگر نرخ حداقل برای هر واحد ۲۰ هزار دلار در نظر 
گرفته شود برای چهار میلیون واحد مسکونی باید ۸۰ 

میلیارد دلار هزینه شود.
وی بیــان کرد: اگر تنها بخواهیــم یک چهارم این را 
ارزش زیرساخت ها در نظر بگیرید حدود ۱۰۰ میلیارد 
دلار ارزش این طرح اســت، اگر بخواهیم برای درک 
بهتر مطلب بیان کنیم این مبلغ حدود سرمایه مورد نیاز 
برای احداث ۲۰ پالایشــگاه نفت ستاره خلیج فارس 

می شود.
استاندار هرمزگان گفت:  نیاز است عزم ملی شکل گیرد 
و توان مالی گذشته شود و اکنون بخشی از منابع مالی 

کشور درحال هدایت به این سمت است.
دوســتی عنوان کرد: بالاخره وعده ای داده شده که قول 
درستی بوده و مردم هم به این نیاز دارند و همه کشور 
هم باید توان خود را برای برطرف کردن این نیاز بگذارد.

وی افزود: اگر بتوان هزینه مســکن را از ســبد خانوار 
حذف کرد بخش عمده ای از فشــاری که روی مردم 
است برداشته می شود چون بخش عمده ای از درآمدهای 
خانوارها صرف پرداخت اجاره خانه می شود که مبلغ 

قابل توجه ای است.
نزدیک به نیمی از جمعیت بندرعباس مستاجر هستند

رئیس شورای مسکن هرمزگان بیان کرد: نزدیک به نیمی 
از جمعیت بندرعباس مستاجر بوده که این موضوع به 

اهمیت رفع مشکل خانه دار شدن مردم می افزاید.
دوســتی گفت: اکنون در شــهر بندرعباس و بیشتر 
شهرهای این استان، آن میزان زمینی که تعهد مسوولان 
دولتی در مدت چهار ساله است الحاق انجام شده است.

وی بیان کرد: البته نهضت ملی مســکن برنامه انتها دار 
نبوده و جاری اســت و باید به اندازه نیاز مردم زمین به 

محدوده شهرها اضافه شود.
وی بیان کرد: افزوده نشدن زمین به محدوده شهرها و 
محدود کردن آن موجب فســاد می شود، معتقدم نباید 
مردم را از ساحل زیبای خلیج فارس بی بهره کنیم، نباید 
مردم را از این شهر و ساحل دور کرده و به بیابانی منتقل 

کرد که درجاده ها درحال رفت و آمد باشند.
رئیس شورای برنامه ریزی هرمزگان تصریح کرد: برای 
هر واحد حدود یکهزار متر مکعب عملیات خاکی نیاز 
است که قابل توجه است و این کار باید انجام می شد،  

گزینه دوم انتقال مردم به شهر علوی بود.
دوستی ادامه داد: مردم بندرعباس مایل به اینکار نبودند 
و نیســتند، چون می دانند با چه مسائل و مشکل هایی 
روبرو می شــوند اما دولت این را به جان خرید که در 
شهر بندرعباس عملیات اجرایی نهضت ملی مسکن 

اجرا شود.
وی بیــان کرد: دولت پذیرفت همه ظرفیت های خود 
را بکار گیرد تا این کار برای مردم انجام شــود،  مســاله 
زیرســاخت ها هم که بسیار گران بوده و باید منتقل و 

تأمین کرد اما توسعه شهر نباید متوقف شود.
»ســاختمان های واحدهــای این طــرح به صورت 
آپارتمانــی و پنج طبقــه در مدت زمانی یک نیم و تا ۲ 
سال ساخته و کلید آن ها تحویل متقاضیان خواهد شد، 

حجم عملیات خاک برداری که باید برای آماده سازی 
این واحدهای مسکونی آپارتمانی انجام شود براساس 
برآوردهای انجام شــده حدود ۱۴ میلیون متر مکعب 
اســت که در مدت ۶ ماه انجام می شــود، همچنین ۲ 
میلیون متر مکعب عملیات خاکریزی در این منطقه انجام 
خواهد گرفت، تلاش دولت بر این است که بتواند تا قبل 
از پایان دوره فعالیت خود این منازل را تحویل متقاضیان 

تأیید صلاحیت شده دهد.«
الحاق زمین به شهر بندرعباس تداوم دارد

اســتاندار هرمزگان تصریح کرد: الحاق های آینده هم 
انجام خواهد شــد که برای برنامه توسعه بندرعباس 
است و می تواند به عنوان سوپاپ اطمینان عمل کرده و 

از افزایش جهشی قیمت مسکن جلوگیری شود.
دوستی اذعان کرد: وقتی محدود را عرضه کنید تقاضا که 
حرف گوش کن نبوده و مرتب افزایش می یابد و وقتی 
تناسب عرضه و تقاضا بهم بریزد به ناگاه با قیمت چند 

برابری مسکن روبرو خواهید شد.
وی تصریح کــرد: این اطمینانی را برای جلوگیری از 
رشدهای انفجاری مسکن ایجاد می کند که می توان از 

آن استفاده کرد.
نماینده عالی دولــت در هرمزگان گفت: افزون بر ۷۰ 
درصد پروانه های ســاختمانی صادر شده و عملیات 
اجرایی هم اشــاره شد و برنامه داریم تمامی واحدها را 
آغاز کنیم و به همین مناســبت اسم برنامه را یک تا ۹۹ 

قرار داده ایم.
دوســتی توضیح داد: علت این نامگذاری به خاطر این 
است که همه تعهد ما در نهضت ملی مسکن یک تا ۹۹ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته باشد چون بی درنگ همه 
را باید آغاز کنیم که به پایان دولت برسانیم و در کنار آن 

کیفیت زیست شهری هم افزایش یابد.
وی بیان کرد: اگر قرار باشــد راه گذشــته را برویم و 
خانه هایی ایجــاد کنیم که کیفیت لازم را نداشــته و 
زیرســاخت ها را نداشته باشد و اسناد مردم دست شان 
نباشد و مدت ها در تعاونی ها گیر کرده و کیفیت شهری 
لازم را نداشته باشــند، نسازیم بهتر است. در گذشته 

تجربه های ناموفقی داشتیم.
رئیس شورای مسکن هرمزگان ابراز کرد: روی همین 
اصــل هم از ابتدا طراحی ها با دید باز و وســیع انجام 
شده اســت، جانمایی هم خواهیم کرد و شاید امروز 
محدودیت منابع داشــته باشــیم اما دلیل نمی شود که 

طراحی انجام ندهیم.
دوســتی گفت: بنابراین طراحی را انجام خواهیم داد و 
شهر را می بینیم و به مرور براساس منابعی که در اختیار 
خواهد گرفت به صورت مرحله به مرحله اجرا خواهیم 

کرد.
وی افزود: طرح شــهر را در شــان ایــن مردم و کامل 
دارای فضاهای مورد نیاز فرهنگی، ورزشی، آموزشی 
و مذهبی و حتی درمانی پیش بینی و بر همین اســاس 

هم گام برخواهیم داشت.
استاندار هرمزگان ادامه داد: نیروی دریایی ارتش همت 

بزرگی کرده و پای کار مردم بندرعباس آمده و نسبت به 
آنان احساس دیِن می کنند.

وی افزود:  نیروی دریایی منصفانه برخورد کرده و بسیار 
در کار تسریع شد و کارهای طرح نهضت ملی مسکن 
قبل از برگزاری این مراسم آغاز شده و کارهای مختلفی 

انجام شده است.
استاندار هرمزگان تأکید کرد: هم اکنون ماشین آلات و 
سیلوهای سیمان اینجا مستقر است و تجهیزات دیگر 
هم درحال انتقال به این مکان بوده و از قبل هم کارهای 
دیگری از قبیل تهیه نقشه توپوگرافی انجام شده است.

دوستی بیان کرد:  امیدواریم با سرعت مناسبی این واحد 
را تحویل مردم بدهیم و در زمینه آورده ها کمک کنند،  
دولت تمامی توان خود را گذاشته و سود وام های بانکی 

را از ۲۳ به ۱۸ درصد کاهش داده است.
وی تأکید کــرد: میزان وام را هم به ۵۰۰ میلیون تومان 
افزایش داده است و شاهد کاهش سود و افزایش سقف 

وام بانکی مسکن هستیم.
رئیس شورای مسکن هرمزگان گفت: مردم می توانند با 
آورده مناسبی صاحب خانه بشوند و قول می دهیم این 
را یکی از طرح های ویژه کشور کنیم و طرح بندرعباس 

بزرگترین در نوع خود محسوب می شود.
دوستی گفت:  قول می دهیم نظارت ها را کامل گرفته 
و در زیرساخت ها برنامه زمان بندی مناسبی قرار داده 

و رصد و پایش پیوســته ای داشته باشیم که در زمان 
مناســب و با کیفیت و قیمت مناسب خانه ها دست 

مردم برسد.
وی افزود: همچنین در ساخت هر واحد مسکن حدود 
یک تا یک و نیم شغل ایجاد می کنم و باید نزدیک به ۲۰ 
هزار شغل در اینجا ایجاد شود پیمانکار و مشاور دفتر 
مناسبی در شهر بندرعباس داشته و از ظرفیت نیروهای 

انسانی هرمزگان استفاده کنند.
استاندار هرمزگان گفت: این رویدادها می تواند باعث 
ماندگاری برخی از مســائل و تخصصی های فنی در 
یک منطقه خواهد شد، به عنوان مثال در برخی استان ها 
صنعتی رفته و موجب شــده یکسری متخصص آن 
حوزه ماندگار شده و محرک توسعه آن صنعت شوند.

دوستی اضافه کرد: انتظار داریم مشاور و پیمانکار طرح از 
این ظرفیت استفاده کرده و کمک کنند زیرساخت های 

مورد نیاز عمرانی در استان شکل گیرد.
رئیس شورای برنامه ریزی هرمزگان گفت: بندرعباس 
ظرفیت بالایی برای رشــد و توســعه دارد و حتی پر 
ظرفیت ترین شهر ایران است، این هم به دلیل دسترسی 
به آب های آزاد و هم دسترســی به برداشت آب برای 
شیرین سازی و هم ســاحل زیبا و جزایر، تبادل های 
تجاری و ترانزیتی، قرارگیری در مسیر اصلی کریدور 
شــمال جنوب بوده و ضمن اینکه برنامه هایی هم از 

ابتدای دولت آغاز شده است.
دوستی ابراز کرد: چندین طرح بزرگ فولادی، احداث 
نیروگاه اتمی، پتروشیمی های بزرگ،  واحدهای صنعتی، 
فعال ســازی زنجیره های جدید که به مردم قول دادیم 
مانند زنجیره کاغذ، تجهیزات پزشکی و همچنین فعال 

سازی معادن هرمزگان را می توان نام برد.
اســتاندار هرمزگان افزود: همین امسال هم رشد قابل 
توجهی در حوزه معدنی داشــته ایم و مجموعه ای از 
مزیت های نســبی و اقدام هایی که دولت در این زمینه 
انجام می دهد بندرعباس را به شــهری شکوفا در این 

منطقه تبدیل خواهد کرد.

طرح ملی مسکن بندرعباس، بزرگ ترین 
پروژه یکپارچه کشور

        اقتصاد کیش -    بنا به گفته استاندار 
هرمزگان، طرح ملی مســکن بندرعباس، 
بزرگترین پروژه یکپارچه کشور به شمار 
می رود کــه عملیات اجرایی آن در قالب 

۱۵هزار مسکن آغاز شد.

اقتصاد کیش -   معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان گفت: تعهد 
ایجاد فرصت شغلی در این استان امسال ۲۹ هزار نفر تعیین شده که تاکنون بیش از 

هفت هزار شغل ایجاد شده است.
عادل شهرزاد افزود: تعهد استان سال گذشته ایجاد اشتغال برای حدود ۳۹ هزار نفر 
بود که خوشبختانه بیش از تعهد یعنی به تعداد ۵۰ هزار و ۷۰۰ شغل ایجاد شد که یا 
خویش فرما بوده که با تسیهلات برای خود شغل ایجاد کرده و یا در یکی از واحدهای 

اقتصادی و سرمایه گذاری استان شروع به کار کردند.
وی بیان کرد: البته عددی که پارسال در سامانه رصد نشان می داد، حدود ۵۲ هزار نفر 
بود که طبق راستی آزمایی با وزارت کارو پایش صورت گرفته، از این تعداد ۵۰ هزار 

و ۷۰۰ نفر شغل ثبت نهایی شد.
معاون استاندار هرمزگان اظهار کرد: از این ۵۰ هزار و ۷۰۰ نفر، حدود ۹ هزار نفر در 
حوزه کسب و کار و دستگاه های حمایتی استان ایجاد شغل کردیم، یعنی آن هایی 
که تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی و به شکلی در دستگاه های حمایتی بودند، 

شغل دار شدند.
وی با اشاره به اینکه سال ۱۴۰۰ نیز میزان اشتغالی که در استان هرمزگان ایجاد شد، 
حدود ۲۰ هزار و ۷۰۰ نفر بود، ابراز کرد: به طور قطع تا پایان سال باتوجه به حجم 
ســرمایه گذاری انجام شده در دستگاه های مختلف، دستاوردهای بسیار بهتری در 

حوزه اشتغال خواهیم داشت.
شــهرزاد همچنین با اشاره به اینکه استان هرمزگان در کاهش نرخ بیکاری نیز رتبه 
یک کشــور را داشته اســت، گفت: از آن جایی که یکی از پردردسرترین کارها در 
هر کشــوری ایجاد شــغل اســت لذا به همین جهت همه دولت ها در دنیا یکی از 

شاخص هایی که از خودشان معرفی می کنند، میزان ایجاد شغل است.
وی با اشاره به سرانه ایجاد شغل به ازای هر نفر گفت: در بحث صنایع مادر و صنایع 
دیگر حدود چهار و نیم تا پنج میلیارد تومان برای هر فرد، برای صنایع پایین دستی 
حدود یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان، در بخش زراعی و باغی متوسط سرانه شغل 
۶۰۰ تا ۷۰۰ میلیون تومان، در حوزه صنایع دســتی، گردشــگری و خدماتی حدود 

۲۰۰ تا ۲۲۰ میلیون تومان است.
معاون استاندار هرمزگان یادآورشد: شغلی که ایجاد می شود، ثابت است و در هیچ 
کدام از شغل هایی که بیان شد شغلی های فصلی و موقت را لحاظ نکردیم که اگر 

لحاظ می کردیم طبیعتا خیلی بیشتر می شد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان :

تعهد استان هرمزگان در سال جاری 
ایجاد ۲۹ هزار شغل است

اقتصاد کیش -     رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان با اشــاره به 
شناســایی ۱۰۱ طرح صنعتی نیمه تمام بالای ۶۰ درصد در استان گفت: در صورت 

تکمیل این طرح ها برای ۲ هزار و ۵۴ نفر شغل ایجاد می شود.
خلیل قاسمی  در این خصوص افزود: مجموع سرمایه گذاری این طرح های صنعتی 

نیمه تمام افزون بر ۸۰ هزار میلیارد ریال برآورد شده است.
وی ادامه داد: شهرستان بندرعباس با ۲۵ طرح و سرمایه گذاری بیش از ۷۳ هزارمیلیارد 
ریال بیشــترین و شهرستان بشاگرد با یک طرح و سرمایه گذاری ۳۲۹ میلیارد ریال 

کمترین طرح های نیمه تمام صنعتی هرمزگان را به خود اختصاص داده اند.
رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمــزگان اظهار کرد: تکمیل طرح های 
نیمه  تمام به خصوص طرح های دانش بنیانی بالای ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی، و 
همچنین ایجاد فرصت های شغلی جدید در اولویت امور سازمان صنعت، معدن و 

تجارت استان قرار دارد.

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان :

تکمیل طرح های صنعتی هرمزگان بیش 
از ۲ هزار فرصت شغلی ایجاد می کند

اقتصاد کیش -    مدیرعامل شــرکت تولید نیروی برق هرمزگان گفت: عملیات 
راه اندازی واحد یک گازی نیروگاه ۵۰۰ مگاواتی غدیر قشم با سوخت گازوئیل، با 

موفقیت انجام شد.
رضا مهرانی  در حاشیه راه اندازی این واحد گازی با اشاره به افزایش ۱۵۷ مگاوات به 
ظرفیت تولید جزیره قشم افزود: این عملیات به همت مدیران و کارشناسان توانمند 
شــرکت تولید انرژی گســتر قشم و با همکاری شرکت مهندسی قدس نیرو و مپنا 

توسعه سه در شرایط گرمای سخت و بی سابقه در کشور صورت گرفت.
وی با بیان اینکه ســوخت گازوئیل و گاز مایع لازم جهت راه اندازی و تولید واحد 
یک گازی نیروگاه به جزیره قشــم ارسال شده است، اظهار کرد: احداث ۲ دستگاه 
مخزن ذخیره سوخت گازوئیل هریک به ظرفیت ۲۰ میلیون لیتر و همچنین ساخت 
ایستگاه های تخلیه و پمپاژ سوخت نیروگاه نیز از جمله اقداماتی بوده که در راستای 

راه اندازی این واحد با سوخت پشتیبان صورت گرفته است.
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق هرمزگان تاکید کرد: با تحقق تولید واحد یک 
گازی نیروگاه غدیر قشم با سوخت مایع و آزاد شدن ظرفیت سوخت گاز موجود 
در جزیره، امکان تولید واحد گازی کلاس F نیروگاه پاسارگاد قشم در شرایط اوج 

مصرف تابستان جاری فراهم شده است.
گفتنی اســت، ســبد تولیدی نیروگاه های اســتان هرمزگان شــامل نیروگاه بخار 
بندرعباس، نیروگاه سیکل ترکیبی ایسین، نیروگاه کلاس اف )هنگام(، نیروگاه خلیج 
فارس، نیروگاه هرمز، نیروگاه پاســارگاد قشم، نیروگاه غدیر قشم و نیروگاه آب و 

برق قشم است.

واحد یک گازی نیروگاه قشم
 با سوخت گازوئیل راه اندازی شد

 1۲ هزار زوج نابارور در هرمزگان 
شناسایی شده است

اقتصاد کیش-   رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: ۱۲ هزار زوج نابارور 
در استان شناسایی شده است که نیازمند مداخله جدی و اساسی جهت شناسایی و 

رفع مشکل این زوجین هستیم.
 دکتر غلامعلی جاودان  در نشست قرارگاه جوانی جمعیت دانشگاه در استان افزود: 
با آموزش درست، اصلاح سبک زندگی و همچنین مداخلات درمانی می توان این 

آمار را تا حد زیادی کاهش داد.
وی در مقایسه شاخص تعداد تولد و فرزندآوری در گروه های مختلف سنی زنان 
هرمزگانی طی ســال های ۱۳۹۹، ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ تصریح کرد: بالاترین رشــد نرخ 

باروری زنان استان در ۲ گروه سنی ۳۰ تا ۳۴ سال و ۲۵ تا ۲۹ سال است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به افزایش نرخ رشد باروری استان 
نســبت به ســال قبل گفت: استان هرمزگان با افزایش نرخ رشد باروری از ۱.۹۳ در 

سال ۱۴۰۰ به ۲.۱ در سال ۱۴۰۱ رسیده است.
جاودان خاطر نشان کرد: شهرستان جاسک با نرخ رشد باروری ۲.۶۷ بالاترین نرخ 
رشــد باروری اســتان هرمزگان را دارد و بعد از آن شهرستان های میناب با ۲.۴۶ و 

بندرلنگه با نرخ رشد ۲.۳۶ جزء شهرستان های با نرخ رشد مطلوب است .
وی با اشاره به اینکه برنامه جوانی جمعیت و فرزندآوری جزء اولویت مهم کشور 
است بیان کرد: بررسی علل و عوامل تعیین کننده نرخ رشد باروری و فرزندآوری 
در استان و همچنین آموزش مناسب به جامعه، آموزش مهارت های زندگی و ارائه 
خدمات مطلوب و مورد نیاز و نقش به ورز و مراقب ســلامت در روســتا، از عوامل 

تسریع کننده در برنامه جوانی جمعیت و فرزندآوری است.
گفتنی اســت؛ در نشست قرارگاه جوانی جمعیت دانشگاه در خصوص بهره وری 
کامل مرکز ناباروری سطح سه در مجتمع پیامبر اعظم)ص(، راه اندازی مهد کودک 
پردیس دانشگاه، تامین فضای فیزیکی جهت راه اندازی مرکز نفس )زیرنظربسیج 
جامعه پزشکی(، فعالیت کمیته پایش و نظارت و همچنین بررسی نرخ رشد جمعیت 

در شهرستان های هرمزگان گفت وگو و برنامه ریزی انجام شد.

 رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

بارگیری پنج فروند لندینگ کرافت 
از بندر جاسک به مقصد عمان 

اقتصاد کیش-   مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: پنج 
فروند لندینگ کرافت حامل کانتینر یخچالی به صورت همزمان برای نخستین بار 

از بندر جاسک به مقصد کشور عمان بارگیری شد.
حمیدرضا محمدحســینی تختی  در این خصوص افزود: این لندینگ کرافت ها 

حامل TEU( ۶۵( کانتینر یخچالی با محموله میوه و تره بار به مقصد عمان است.
وی، هدف از بارگیری این تعداد لندینگ کرافت را ارتقای سرعت عملیات تخلیه 
و بارگیری کالا و ایجاد زیرســاخت های مناســب عنــوان و بیان کرد: مهم ترین 
شــاخصه افزایش توان عملیاتی در بارگیری این تعداد لندینگ کرافت ها، اجرای 

دستورالعمل های الحاقی بین المللی بوده است.
مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق هرمزگان از مهم ترین مزایای حمل 
با کانتینر یخچالی به سهولت، سرعت و ایمنی کالا و جلوگیری از فساد آن اشاره 
و اظهار کرد: در ســال های اخیر کانتینرها به دلیل ویژگی های کاربردی از جمله 
انعطاف پذیری، هزینه پایین، سرعت و ایمنی بالا مورد توجه صاحبان کالا و تجار 

قرار گرفته است.
محمد حسینی تختی اضافه کرد: ۱۰ هزار و TEU( ۶۴۰( کانتینر یخچالی از ابتدای 
سال جاری تاکنون در بندر جاسک تخلیه و بارگیری شد که نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته ۲۵ درصد افزایش داشته اشت.
بندر جاسک از نظر بعد مسافت کوتاه از جمله بنادر راهبردی در سواحل مکران 
با هدف تقویت و ایجاد تجهیزات لجســتیکی نقش مهمی در توسعه صادرات به 

کشورهای حوزه خلیج فارس دارد.
این بندر در ۳۲۰ کیلومتری شــرق هرمزگان و فاصله ۱۳۰ مایلی مسقط پایتخت 

کشور عمان در قلب سواحل مکران واقع شده است.

مصرف برق در جزیره قشم
 به مرز هشدار رسید 

اقتصاد کیش-  رییس اداره برق شهرستان قشم گفت: مصرف برق این جزیره در 
آســتانه ۳۰۲مگاوات قرار گرفته و شدت گرما و رطوبت تجهیزات برق را تحت  

تاثیر قرار داده است از این رو از قشموندان درخواست داریم صرفه جویی کنند.
مهدی صادقی  افزود: مصرف برق اکنون به ۳۰۲ مگاوات رسیده که مصرف بسیار 

بالایی به شمار می رود.
وی ادامه داد: در زمان حاضر و با وجود مصرف بسیار بالای برق در سرتاسر این 

جزیره شبکه در پایداری کامل قرار دارد.
رییس اداره برق شهرستان قشم توضیح داد:۴۰ درصد مصرف برق در این جزیره 
مربوط به سیستم های سرمایشی است که از مشترکین برق تقاضا می کنیم به منظور 
تامین رفاه و آسایش عمومی و جلوگیری از بروز اتفاق ناخواسته روی تجهیزات 
شــبکه برق، در ســاعت پیک یا اوج مصرف) ۱۱ تا ۱۷( از لوازم غیر ضروری پرُ 
مصرف مانند لباسشویی، اتو، جارو برقی و نظایر آن خودداری کرده و تا آنجایی 

که ممکن است کولر های گازی اضافی را نیز از مدار خارج کنند.
صادقی اضافه کرد: در چنین شــرایطی بدون شــک همراهی مشــترکان خانگی 
می تواند نقشــی قابل توجه ای را در کنترل شرایط یادشده و حفظ پایداری شبکه 
انرژی داشته باشد و این مهم همراه با تلاش های شبانه روزی همکاران این اداره 
و مشترکان صنعتی و اداری، به روشن نگاه داشتن چراغ خانه های جزیره نشینان 

قشم کمک خواهد کرد.


